
Protokoll årsmöte för Kungsängens Sportfiskeklubb 2023 

Dagcentralen Kyrkvägen 7 2023-02-28. Kl 18.00-19.30 

Närvaro av 19st medlemmar 

1.Mötets öppnande: 

Ordförande Calle Andersson öppnar årsmötet 18.00 

2. Val av mötesordförande och sekreterare: 

Till mötesordförande valdes Calle Andersson 

Till mötessekreterare valdes Leif Andersson 

3. Val av två justeringsmän tillika rösträknare: 

Följande valdes, Anders Boman och Ulf Djupenström 

4. Fastställande av dagordning: 

Dagordningen godkändes och fastställdes 

5. Fråga om årsmötets behöriga utlysande: 

Kallelse till årsmötet har funnits på hemsidan samt på klubbens facebooksida och email har 

skickats till medlemmar. 

6. Godkännande av verksamhetsberättelse och bokslut för 2022 

Godkändes 

7. Revisionsberättelse: 

Undertecknad revisionsberättelse upplästes och godkändes 

8. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen: 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret 

9. Godkännande av budgetförslag för verksamhetsåret 2023 samt fastställande av 

medlemsavgifter för verksamhetsåret 2023: 

Budgetförslag godkändes efter åsikt från Bo Nersén angående minskning av kostnad för 

ungdomsverksamheten samt diskussioner beträffande flugfiskeresorna. 

Medlemsavgifterna bestämdes att vara oförändrade 

10. Fastställande av arvoden: 

Inga arvoden utbetalas under 2023, för att spara pengar för inköp av ny båt. 

11. Förslag på ändring i stadgarna angående antalet styrelsemedlemmar: 

Efter att förslaget om 5st ledamöter i styrelsen godkänts vid 2st på varandra följande 

årsmöten, ändras antalet ledamöter från 7st till 5st. 



12. Val av styrelseledamöter: 

a. Sekreterare omval 2år Tony Öberg 

b. Adjungerad kassör 1 år Göran Olsson 

c. Ledamot 2år Mattias Ohtonen 

d. Suppleant nyval 1år Niklas Wingren samt Jonathan Conrun 

Ordförande Calle Andersson 1 år kvar 

Ledamot Leif Andersson 1 år kvar 

Ledamot Jonny Eriksson 1 år kvar 

13. Val av revisorer: 

Niclas Sobeus och Bo Nersén 

14. Val av valberedning: 

Till valnämnd valdes Anders Boman och Ulf Djupenström 

15. Ärenden framlagda av styrelsen: 

Inga ärenden framlagda 

16.Ärenden som av föreningsmedlem skriftligen anmälts till styrelsen före den 18 feb: 

Inga skrivelser har inkommit 

17. Övriga frågor: 

Diskuterades om möjligheten att starta en separat ungdomsförening för att eventuellt kunna 

få kommunala bidrag. Se över om budget för 2st flugfiskeresor per år är skäligt. 

Medlemsantalet är förnärvarande 261st, diskuterades det stora tappet. Införande av fasta 

städdagar höst/vår? 

Styrelsen fick i uppdrag att arbeta med dessa frågor. 

18. Mötets avslutades ca 19.45 

 

 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

 

Justeringsman     Justeringsman  



 


